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Kære venner 
 
Bestyrelsen har truffet et valg, som er lidt sørgeligt, men, mener vi, fornuftigt: vi af-
lyser viseaftenerne det næste halve år. Storm P sagde engang de vise ord: ”Det er 
svært at spå, især om fremtiden!” I dette tilfælde, hvor længe vil corona-truslen ved-
vare? Hvor længe risikerer vi liv og lemmer ved at genoptage vores viseaftener?  Det 
er en kendt sag, at det er personer over 70 år, som er i størst fare for at dø af en   
corona-infektion. Vi er en del af vennekredsen, som er mere end 70 år gamle!!     
Måske er vi for pessimistiske, men ”better safe than sorry!”   

En del af begrundelsen er den, at vi sidder tæt i Støberihallen.  Vi kan ikke holde en 
afstand på mindst 1 meter mellem os.  At reducere antallet af tilhørere er uoversku-
eligt, ja, urimeligt.  

Bestyrelsen håber, I er enige med os.   

Kontingentet til næste sæson skal naturligvis reduceres, men hvor meget vil vi 
drøfte til den kommende generalforsamling. Denne skulle have været afholdt i maj 
måned, men bliver nu udskudt til efter sommeren, slut september eller en gang i ok-
tober måned. Dette vil I få besked om i god tid ifølge reglerne i vedtægterne.   

Bestyrelsen vil ønske jer alle en god og varm og coronafri sommer. 

 

På Bestyrelsens vegne 

Per 
 
 


